
Füzesgyarmat Város Önkormányzatának Képviselő- testülete

5525 Füzesgyarmat, Szabadság tér 1. sz.
(66) 491-058, Fax: 491-361

JEGYZŐKÖNYV

Készült: a Polgármesteri Hivatal dísztermében, 2023. január. 19 16:00 órai kezdettel,
Füzesgyarmat Város Önkormányzatának Képviselő-testülete rendkívüli

ÜLÉSÉRŐL

Jelen vannak:
Koncz Imre polgármester,
Dr. Barta Krisztina képviselő,
Báló Sándor Zsolt képviselő,
Lánczi Csaba képviselő,
Zs. nagy Sándor képviselő
Dr. Sánta Tibor képviselő
Várkonyiné Csáforda Eva képviselő
Fehér László képviselő

SZMSZ szerint tanácskozási jo%Eal me2hfvott:
Dr. Biága János jegyző

Jegyzőkönyvvezető: Molnár Ildikó testületi ügyintéző

Koncz Imre polgármester: Üdvözli a jelenlévőket. Báló Zsolt szólt, hogy lehet nem ér ide,
nélküle kezdődik az ülés. Egy napirendi pont lesz a mai napra, ami nagyon hirtelen jött.

Azzal kezdene, hogy niindenki a vagyonriyilatkozatát adja le minél hamarabb.

MegáHapftja, hogy a Képviselő-testület jelenlévő 7 tagjából 7 Igen szavazattal,
tartózkodás és ellenszavazat nélkül a napirendet az alábbiak szerint megtárgyalásra
elfogadja.

1. Előterjesztés a Füzesgyarmati Gyógycentrum helyzetéről
Előadó: Koncz Imre, polgármester

Első napirend

Előterjesztés a Füzesgyarmati Gyógycentrum helyzetéről
Előadó: Koncz Imre, polgármester

Koncz Imre polgármester: Pénteken hívták fel azzal, hogy a Gara pénteken bezár. Lejárt a
villamos szerződésük, beszerzést írtak ki, és egy Irdatlan magas árat kaptak, 317 Ft kilowatt
óránként az ötven valahány forint helyett. Eddig volt a havi villanyszámlájuk 3 millió forint,
most ennek ötszöröse lesz 15 millió forint. Ezt nem tudják kifizetni.
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Koncz Imre polgármester: A saját méréseik szerint 3 milliót fizettek eddig. 1.1 vagy 1.2 millió
forint ebből az önkormányzat rezsije. Ami azt jelenti, hogy ennek ötszöröse 6 millió forint körül
van havonta. Eddig Is volt 1 millió forint mínusza a Gyógyászatnak, ez így már 70 millió körül
lesz évente. Ugy gondolja, Ilyen feltételekkel nem tudják üzemeltetni. Mondják el, mit
gondolnak róla. Eddig ez azért nem jelentkezett, mert nem fizettek semmire. Igy volt 1 millió
mínusz, hogy nem fizettek egy fillér rezsit sem.

Dr. Barta Krisztina képviselő: Nem volt arról szó, hogy a mostani munkásszállóba át lehetne
valahogy telepíteni a gyógyászatot?

Koncz Imre polgármester: A legelején volt, de utána azt mondták a Garások, hogy január 1-el
átveszik és viszik tovább. Szeptemberbe megkereste őket, hogy viszik tovább, decemberben is
megkeresték őket, akkor azt mondták, hogy mégsem január 1., hanem megegyeztek január 31-
ben. Be is tervezték január 31-ig minden költségét, utána hívták fel pénteken, hogy akkor még

sem, ők be is zárnak. Majd kinyitnak, napelemet akarnak telepíteni és majd utána.

Zs. nagy Sándor képviselő. Az önkormányzatnak milyen az áramellátási szerződése?

Koncz Imre polgármester: Közbeszereztették. Úgy döntöttünk, hogy piaci áron vesszük a gázt
és villanyt is. El lehetett dönteni, hogy ha kérik 1 évre előre az energia hivatal által
meghatározott áron, lehetett a tőzsdei áron, azt választották. Az MVM vitte el, gyakorlatilag ez
most a Rotterdami tőzsdei ár, és erre rá tesz 10 centfkw óra, ami gyakorlatilag ingyen, nincs
rajta haszna. Ez változó ár.

Zs. nagy Sándor képviselő: Ha a munkásszállóba át tennénk, mennyibe jönne ki? Bírná e
egyáltalán a hálózat?

Koncz Imre polgármester: Ezt nem fogják megcsinálni, más ingatlanán nem mehet keresztül a
kábel. Van egy lekötés, akkor többletlekötést kell igényelni, ez nagyon hossi.

Báló Sándor Zsolt képviselő: Akkor ez a költöztetés teljesen kilőve?

Koncz Imre polgármester: Az a baj akkor a szolgáltatásokból maradna csak a masszázs, mást
nem lehet.

Báló Sándor Zsolt képviselő: Ekkora költséget, 70 millió, nem tudunk átvállalni.

Dr. Barta Krisztina képviselő: Strandon belül sem tudják megoldani valahogy?

Koncz Imre polgármester: Csak a masszírozást.

Megérkezelt Bá/ó Zsolt képviselő.

Dr. Blága János jegyző: Biztos találnának ott helyet egy vagy két rnasszőrnek.
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Dr. Biága János jegyző: Át kellene vinni ezt a mozgáskorlátozott átemelőt meg áliványt, meg
Újra kellene engedélyeztetni.

Dr. Sánta Tibor képviselő: Akkor ebből az Is következik, hogy a reumatológusnak, az
asszisztenciának fel kell mondani?

Koncz Imre polgármester: Mindenkinek.

Zs. nagy Sándor képviselő: Vannak kétségei ezekkel a számokkal. Nem gondolja, hogy 6 millió
forint értékű viHanyszámlát használnak.

Dr. Biága János jegyző: Épület szárnyra számolták.
Koncz Imre polgánnester: Megnézte, a teljes felhasználás az jó. Megkeresett egy régi üzleti
tervet, abban is ezzel a 3 1.000 kw/órával számoltak évente. Ezt, most ha visszaszorozza fgyjön
ki. Ez a Gara egyben.

Dr. Biága János jegyző: Lehet annyi, ott van a gépház, ami a gyógyászat miatt kell üzemeltetni,
a medencéket és a szivattyúkat is. Ezek most csak a gyógyászat miatt mennének.

Koncz Imre polgármester: A másik nagy számla még az ivóvíz számla. Van, amikor milliós
tétel, mert abból csinálják a kádakat, abból mosták a medencét. Eddig nem érdekelte, mert
régebben volt egy szerződésük a Garával, hogy havi 250.000 Ft bérleti díjat fizettek, ebbe benne
van a rezsi Is. Eleinte ők sem háborogtak, utána ki sem fizették ezt a 250.000 forintot Se, mikor
már nekik is tartozásuk volt az önkormányzat felé, utána így maradt. Már az Új szállósoknak
sem fizettek se bérleti díjat se rezsit.

Dr. Blága János jegyző: Ha nem is igaz ez az összeg, vagy az arányok. Ha 15 mülióból nem
használnak el csak 2 milliót, éves szinten az Is 24 millió.

Koncz Imre polgármester: Éves szinten 12 millió felett volt a hiánya a gyógyászatnak
folyamatosan.

Dr. Sánta Tibor képviselő: Ez egy fájdalmas döntés, de nem hiszi, hogy van más lehetőség.
Véleménye szerint ennek lesz majd visszhangja a lakosság részéről. Ezt megfelelő módon le
kell komrnunikálni.

Koncz Imre polgármester: Az volt a baj vele, hogy nagyon kevesen vették igénybe, azért Is volt
ennyire veszteséges. Kevés a kezelés.

Dr. Barta Krisztina képviselő: Ezt már egyszer megbeszélték, leültek a Dombi doktorral.
Kategorikusan közölte, hogy a megadott rendelési időn belül x beteget hajlandó megnézni és
nem többet. Világosan elmondta, pedig érdekelt lett volna abban, hogy minél több kezelés

E-mail: polgarmesterihivatal(fuzes gyarmat.hu

Dr. Barta Krisztina képviselő: A vizes részt nem lehet valahogy átvinni?

legyen.
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Konez Imre polgármester: Pont ez az, hogy nem volt érdekelt. Neki 20 perc kell egy betegre,
óránként három beteggel tud foglalkozni. Itt van heti négy órát, tehát heti beteget tud kiírni.
Azért nem volt érdekelt, mert van egy szerződésük x forintra, az OEP ebből megtérített fix

összeget, melyet ki kellett egészíteni erre a 400 valahány forint összegre. Ha egy beteget Írt fel,
az összeget akkor is megkapta.

Lánczi Csaba képviselő: Van-e arra lehetőség, hogy a munkásszállóban valamikor kialakítsák?

Koncz Imre polgármester: 5 évig nem megnézték. A földszinten ki lehetne alakítani. 100 ágyat
5 évig fenn kell tartani.

Dr. Blága Jánosjegyző: Még a kemping fogadóépületén lehetne gondolkozni, mert régen ott
volt. Be van falazva az egyig tangentor kád. Csak ott meg az emeleten van a mozgáskorlátozott
rész. Lenne egy 7-8 hónapos építési munka. Nem fogadna rá, hogy ez kapna engedélyt. Eleve
az, hogy a kezelő helyiségekbe nem lehet akadályrnentesen bejutni.

Báló Sándor Zsolt képviselő: Azt kell eldönteni, hogy a költségvetés elbírja vagy sem. Ha nem
bírja el nincs miről beszélni.

Koncz Imre polgármester: Szavaztathatja, vagy még valaki? Aki azt elfogadja, hogy vagy
ideiglenesen a gyógyászatot bezárjuk.

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület jelenlévő 8 tagi ából 7 igen szavazattal, 1
tartózkodás és ellenszavazat nélkül, elfogadja a Füzesgyarmati Gyógycentrum
Egészségügyi Szolgáltató tevékenységének felfüggesztéséről szóló határozati javaslatot.

Füzesgyarm at Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2/2023. (I. 19.) határozata

A Füzesgyarmati Gyógycentrum Egészségügyi Szolgáltató tevékenységének
felfdggesztéséről

Füzesgyarmat Város Önkormányzat Képviselő-testülete, mint fenntartó, felrnggeszti a
Füzesgyarmati Gyógycentrum Egészségügyi Szolgáltató működését, tekintettel a
megnövekedett energiaárakra. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a
kapcsolódó munkáltatói döntéseket az Intézményvezetővel és az ott foglalkoztatottakkal
kapcsolatban hozza meg

Felelős: Koncz Imre, polgármester
Határidő: azonnal

polgármester: Köszöni a részvételt, bezárja az ülést.

Koncz Imre
polgármester



Jelenléti ív

Füzesgyarmat Város Önkormányzatának Képviselő-testülete

2023. Január 19.-én tartott

rendkívüli üléséről

1. Koncz Imre polgármester

2. Dr. Barta Krisztina alpolgármester

3. BáJó Sándor Zsolt képviselő

4. Fehér László képviselő

5. Lánczi Csaba képviselő
‘

6. Patai Tamás képviselő

7. Dr. Sánta Tibor képviselő

‚

8. Várkonyiné Csáforda Eva képviselő .

9. Zs. Nagy Sándor képviselő

SZMSZ szerint tanacskozási joggal meghívott

- -

Dr. Biága János jegyző

Dr. Tóth Tünde

Kiss Janosne bizottsagi tag

Németh-Csák Erika bizottsági tag

Szabó Zoltán bizottsági tag

Dr. Kovács József országgyűlési képviselő

Békés Megyei Kormányhivatal vezetője,
ill. képviselője
Détárné Molnár Andrea Szeghalmi Járási
Hivatal vezetője
SZMSZ szerint állandó meghívottak:



‘ Városi Rendőrkapitányság — Czeglédi
La] os r. alezredes, mb. kapitányságvezető
Nagy Zoltán — Jobbik Magyarországért
Mozgalom helyi elnöke
Tóth Zoltán - református lelkész

Lengyel Antal - katolikus plébános

Bánfi Attila — Kossuth Lajos Ált. Iskola
intézményvezetőj e
Károlyi Zsigmondné - Lurkófalva Ovoda
vezetője
Gazsóné Kovács Andrea - bölcsődevezető

Huszár Róbert - HJVKKI igazgató

Dr. Biága János — Füzesgyarmati
Városgazdálkodási és Onkormányzati
Vagyonkezelő Kit ügyvezetője
Szabó Lászlóné — ESZI telephely
koordinátor
Békés Megyei Hírlap képviselője:

Füzesgyarmati Roma Nemzetiségi
Onkormányzat képviselője:
Napirendekhez meghívottak:

Nagy Izabella pénzügyi osztályvezető

Tóth Eszter szociális csoportvezető

Barabásné Szívos Katalin műszaki
csoportvezető
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